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В статье рассматривается динамика привлечения к административной ответственности физических и юридических 
лиц за нарушения в сфере рыболовства, добычи водных биологических ресурсов. Приведены примеры судебной стати-
стики и статистики осуществления контрольно-надзорной деятельности Федерального агентства по рыболовству и его 
территориальных органов. Названы причины административных правонарушений в сфере рыболовства в 80-90-е годы 
ХХ в., а также за последние пять лет. 
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The article deals with the dynamics of bringing individuals and legal entities to administrative responsibility for violations in 
the field of fishing, extraction of aquatic biological resources. Examples of judicial statistics and statistics on the implementation 
of control and Supervisory activities of the Federal Agency for fisheries and its territorial bodies are given. Causes of administrative 
offenses in the field of fishing in the 80-90-ies of the twentieth century, as well as over the past 5 years. 
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